
Dobrý den, 

žádám tímto pana radního informaci k zakázce na instalaci svodidel v ulici Na Pomezí.  

Nejdříve chci poděkovat, za dokončení projektu, který jsem s kolegou Kostohryzem 

dlouho připravovali. 

Během realizace projektu byl bohužel bez vysvětlení odstraněn provizorní světelný systém. 

Tento systém fungoval v místě skoro rok a poskytovatel místním  alespoň základní nasvícení 

pěší prostupnosti, tak aby byl chodník bezpečný pro chodce i sportující veřejnost. Jsem si 

vědom toho, že nešlo o profesionální instalaci, kterou se mi nepodařilo prosadit. Přesto tato 

“světýlka” dobře sloužila a místní si je oblíbili. Potřeboval bych tedy stanovisko vás jako 

radního pro veřejný prostor, zda bylo odstranění osvětlení objednáno městskou částí?  

Jakým způsobem zajistíte osvětlení pěší části komunikace a kdy přesně to bude? 

Po prázdninách začnou opět děti chodit do školy touto stezkou odvahy a celou zimu budou 

chodit po tmě, kvůli chybějícímu osvětlení. 

 

Žádám také o jasný harmonogram kroků a termíny naplňování  

 

13. zasedání Výboru dopravního 

konané dne 20.03.2024 

číslo usnesení VYDO/13/4/2024 

 

"Ulice Na Pomezí, Praha 5 - provizorní osvětlení, bezpečnost" 

Kde výbor 

I. Doporučuje 

1. zřízení provizorního osvětlení v ulici Na Pomezí. 

Hlasování 7/0/0 

 

Prosím o písemnou odpověď 

Děkuji 

Michal Kočandrle 

Zastupitel MČP5 


